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Protokół 6/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 5 lipca 2022 roku 

 

 

WAK.0012.2.6.2022 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała powitała członków komisji oraz Gości uczestniczących    

w posiedzeniu Komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.               

      

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie z bieżącej 

działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Do przedstawionego porządku obrad nikt nie zgłosił uwag. W związku z tym Przewodnicząca 

komisji przystąpiła do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

  

6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

 

 

 

3. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie                

z bieżącej działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

 

   Przewodnicząca komisji zwróciła się z prośbą do Dyrektora Powiatowej Instytucji 

Kultury w Legionowie, o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pani Ewa Listkowska omówiła działalność PIK-u w Legionowie w 2021 roku – prezentacja 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie przedstawiła sprawozdanie z działalności instytucji w I półroczu 2022 roku – stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji podziękowała za szczegółowe omówienie tematu i zaproponowała 

dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pani Izabela Kownacka przekazała gratulacje dla Pani Dyrektor i wszystkich pracowników PIK-u, 

za ogromne zaangażowanie w wykonywanie pracy.  
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Do życzeń dołączyła się również Pani Agnieszka Powała. Przekazała również gratulacje, z 

powodu pozyskania dużej ilości środków zewnętrznych na różnego rodzaju aktywności 

 

Pan Wiesław Smoczyński podziękował za bardzo szczegółowe sprawozdanie z działalności.   

 

Pan Zenon Durka powiedział, że działalność PIK-u jest bardzo szeroka. Dodał, że widać 

zaangażowanie pracowników. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Pani Agnieszka Powała przystąpiła do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

4. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknęła Przewodnicząca Agnieszka Powała. 

 

 

 

 Przewodnicząca  

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                   Agnieszka Powała 

 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 
 
 


